
Verslag Voltigeforum 24 september 2024 

 
 
 

Het voltigeforum kwam op 24 september bijeen voor een reguliere vergadering. 

Tijdens de online vergadering met een korte agenda heeft het forum elkaar bijgepraat over lopende 
zaken.  
 

 

Notulen en Actiepunten 
De notulen van de vorige vergadering zijn goedgekeurd. 

Mededelingen 

Een van de forumleden heeft het termijn van 9 jaar vervuld en zal helaas het forum moeten 
verlaten. Het forum is in afwachting van de afvaardiging van een nieuw forumlid.  

Evaluatie Hippiade Voltige 2024 

Het voltigeforum heeft de Hippiade Voltige geëvalueerd. Het forum kijkt terug op een mooi en 
geslaagd. Kampioenschap. 

Er was wel een punt van aandacht. Het geluid afkomstig van Medal Plaza veroorzaakte veel 
overlast bij de discipline Voltige, vooral op zaterdag. Er worden oplossingen gezocht voor de 
Hippiade 2025. 

Alle overige aandachtspunten die zijn binnengekomen worden meegenomen in de Evaluatie 
die nog zal gaan plaatsvinden met de organisatie Hippiade. 

Reglementswijzigingen 2025 
Voorstellen voor verduidelijkingen en wijzigingen in het reglement zijn besproken en zullen 
verder worden uitgewerkt. 

WVTTK en Rondvraag 

• Tijdens het Horse Event maakten meer dan 100 kinderen kennis met Voltige. Dit 
onderdeel van Horse Event was een initiatief van een forumlid en is erg goed en 
enthousiast ontvangen. Er wordt gekeken of hier een vervolg aan gegeven kan worden.  

• Er zijn meldingen gedaan over ongepast gedrag van officials en deelnemers. De KNHS en 
het forum spreken het belang van een veilig sportklimaat uit. Er wordt gekeken naar de 
mogelijkheden om hier extra aandacht voor te vragen. 

Volgende vergadering 

De volgende reguliere vergadering van het voltigeforum vindt plaats op 19 november 2024.  

Over het voltigeforum 

Wil je een bijdrage leveren? Kijk hier voor meer informatie op de site van de KNHS of stuur een mail 

naar forumvoltige@knhs.nl.  

 

 

https://www.knhs.nl/disciplines/voltige

